





4 BEAUTY DATES TEA

Campuran Minuman Herba Dengan Kurma Hitam & Merah 喝出颜值、活出价值、 "枣"出气质。



枣睡枣起《四枣茶》4 Beauty Dates Tea

气血为维护身体机体正常功能之物质基础,气可推动血液运行,血可以运载气血相互滋生,气虚则血少,血少则气虚,

四枣茶是浓缩精华方便装,每天只需要1-2包,就可以达到补益气血,调经养血的功效,更能提高孕妇HB值.每一 包12gm足以代替一公升的红枣水所带来的功效.

四枣茶无添加任何防腐剂及人造色素,是一款天然养生茶。女人须以养血为本,滋阴养血为主,在经期,怀孕中, 生产和哺乳这四个阶段都会流失许多气血,容易出现贫血,血虚,疲倦的症状,中年人,体质处于下滑,气血也较为 虚弱, 气血运行缓慢而导致新陈代谢能力下降的症状, 因此, 女人和中年人都非常合适饮用四枣茶,

- 4 Beauty Dates Tea composed of Pilose Asiabell Root, South Dates, Black Dates and Red Dates. Qi and blood are the material basis for maintaining the normal fanction of the body. Qi can promote the operation of blood.
- 4 Beauty Dates Tea a convenient pack of concentrated essence,1-2 sachet per day can achieve the effect of nourishing gi and blood, regulating menstruation and nourishing blood. One sachet (12gm) is enough to replace the effect of one llitre of red dates tea.
- 4 Beauty Dates Tea has no preservatives or artificial coloring added. It is a health-enhancing tea. During menstruation, pregnancy, give birth to a child and breastfeeding, a lot of qi and blood will be lost, and symptoms of anemia, blood deficiency, and fatigue are prone to occur.

For middle-aged people, their physique is declining and gi and blood are relatively weak, slow running of gi and blood leads to symptoms of decreased metabolism. Therefore, women and middle-aged people are very suitable for drinking 4 Beauty Dates Tea.

珍贵成分 Precious Ingredients

正纹党参, 新疆红枣, 特级南枣, 特级黑枣. Pilose Asiabell Root, Red Dates, South Dates, Black Dates



正纹党参 Pilose Asiabell Root

可补充益气,健脾强身,对体倦无力,贫血,尤其对产后妇女更是明显的疗效.

It can invigorate the qi, strengthen the spleen and the body. signficant effect on postpartum women, people facing long-term fatigue, anemia and weak spleen.



新疆红枣 Xin Jiang Red Dates

是'天然维生素'并含有所需的18矿物元素,治疗女性疾病养肝防癌补血养颜佳品.

XinJiang Red Dates are 'Natural Vitamin', 18

'Natural Vitamin', 18 kinds of mineral elements required, prevent cancer. A good product for nourshing blood.



特等南枣 South Dates

可养脾,抗癌保健,润心肺, 止咳嗽,补五脏,治虚损.

It can nourishing the spleen, the heart and lungs. replenish five internal organs and treats deficiency.



特等黑枣 Black Dates

是枣类中含有丰富的钾, 钾具有软化血管的作用, 有稳定血压的效果.

Black Dates are rich in potassium in jujubes, and potassium has the effect of softening blood vessels, can stabilize blood pressure, delayaging, strengthen intestines, nourish qi and blood.



补血虚 Tonify Blood Deficiency

调节月经 Regulate Menstrual Problems



Youthful & Radiant Skin

提升能量 Boost Energy

适合人群 Target Audience

- 地中海贫血症 Thalassemia
- 心悸失眠 Palpitations & Insomnia
- 气虚血亏 Qi & Blood Deficiency
- 月经失调 Menstrual Irregularities
- 孕妇低HB值 Low Hemoglobin During Pregnancy
- 疲倦乏力 Fatigue & Weakness

安全认证 Safety Certificate















For More Info

